
PROTOKOLL vid sammanträde med Djurgårdens Idrotts
förenings Överstyrelse den 24.10.1956.

NÄRVARANDE: Åke Dunér, Gunnar Rinman, Karl-Erik 
Nordlund, Stig Eckerbrant, Ingvar Norén.

$ 1.
Ordföranden hälsade de närvarande välkomna och förklarade sammanträdet öppnat.

$ 2.
Från Svenska Skidförbundet förelåg bekräftelse på tidigare gjord muntlig upp

görelse, att Djurgårdens Idrottsförening skulle arrangera Svanska Skidspelen 1957 
8-10. februari. Beslöts att Svnska Skidförbundets kontrakt, utgörande 1 ex av "be
stämelser för Svenska Skidspelen", skulle undertecknas av ordföraden och retune
ras till förbundet.

$ 3.
Meddelade kassören, att låntagaren Bo Palm tillskrivit föreningen och begärt 

anstånd med betalningen av uppsagt lån till månadeskiftet oktober-november. Beslöts 
att bevilja detta anstånd.

$ 4.
Förelåg svar från Tyska Skidförbundet på föreningens skrivelse 13.8.56 angåen

de oreglerad skuld å DM 846:33. Beslöts all tillskriva nämnda förbund och meddela, 
att beloppet skall betalas, så snart skidsäsongen kommit i gång och pengar börjat 
inflyta.

$ 5.
Meddelade ordföranden, att Stadionkontraktet ännu ej underskrivits, då detsam

ma beträffande föreningens disponerande av eget omklädningsrum icke ansågs nöjaktigt.
Förelåg ett förslag från Stadion, att DIF skulle helt få disponera omklädningsrum 

nr 3, 4 ocb 5, samt vid matcher dessutom rum nr 2. Beslöts att godtaga detta förslag 
och snarast gå i författning om undertecknande av kontraktet, ändat i enighet här

$ 6.
Beslöts, att till sektionerna snarast utsända besked beträffande anslagen. 

$ 7.
Meddelade Eckerbrant, att att Anna Dettner på eget bevåg utan överstyrelsens 

hörande bildat en skridskosektion och tecknat tider på Johanneshovs skridskobana. 
Efter diskussion beslöt styrelsen, att intet principiellt hinder föreligger för 
att skridskoverksamheten upptages, en betryggande ekonomisk redogörelse föreläg
ges styrel,sen. Verksamheten skulle dock t.v. bedrivas under damsektionens hägn. 
Beslöts, att Fru Dettner skulle underrättas härom.

$ 8.
Beslöts, att sedan Bo Palm återbetalt sitt lån Kr 30.000:- jämte ränta beloppet 

skulle disponeras på följande sätt:
till amortering av föreningens obligationslån Kr 10.000:-
till fotbollsektionen " 10.000:-
till huvudkassan för besrtidande av gamla skulder återstoden.

$ 9. 
På förfrågan av Eckerbrant beslöts, att  influtna medlemsavgifter skulle ut

betalas till sektionerna.

$ 10.
Då intet mer förelåg, förklarade ordföranden sammanträdet avslutat, varefter 

samtliga begåve sig till GCl, där föreningens representationslag i bordtennis spe
lade seriematch /resultat 6-4/. Därefter tillbaks till Stadion och skidsektionens 
årsmöte.


